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Olaf M. Hella, vedr. kantinedrift ved Sæbø skule 
 

Viser til svar fra Formannskapet i denne saken datert 26.06.19.  

 

FAU ved Sæbø Skule har drøftet svaret i møte 26.09.19. 

Det er fermdeles et stort engasjement i foreldregruppen på skolen for å tilbakeføre ordningen. 

Bakgrunnen for engasjementet fra foreldre i denne saken er knyttet til et verdisyn basert på at 

en slik ordning er med på å bryte ned sosiale forskjeller og at man i så måte vil ha et felles og 

likeverdig utgangspunkt for læring. 

Man vet også at et måltid servert på skolen, fører til et sunnere kosthold. 

 

I deres svar legger dere vekt på at en slik ordning ikke kommer inn under undervisning og at 

skoleledelsen må prioritere undervisningstimer. 

FAU forstår at man må gjøre prioriteringer, men vil påpeke at en slik ordning ikke utelukker 

opplæring i både sosiale og faglige mål. 

 

I svaret deres peker dere på at et fellesmåltid fremdeles vil bli opprettholdt. 

Det er likevel noe fra det tidligere tilbudet som går tapt med dagens løsning, som handler om 

å kunne delta i et fellesskap og utvikle sosial kompetanse. 

 

FAU er skuffet over at administrasjonen ikke vurderte andre mulige løsninger for å 

opprettholde videre drift i vår. 

 

I svaret deres blir det lagt frem at administrasjonen vurderer om Sæbø skule kan være en pilot 

for skolemåltidsordninger.  

FAU ber om en konkret tilbakemelding på fremgang i denne saken. 
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